
 

 

 

Afbud fra: Peter, Marianne, Katrin. 

Else Oxbøl indkaldt som suppleant. 

Dagsorden  

 1. Godkendelse af referat.  

  2. Godkendelse af dagsorden 

  3. Skiltning i skoven 

  4. Indefrosne feriepenge 

  5. Godkendelse af kvartalsrapport.      

  6. Skovdyrkerne sørger for, at der inden længe bliver slået spor samt beskåret  

      indre skovbryn flere steder i skovene på baggrund af den seneste gennemgang.   

     De to arealer med blandet løvskov på både den nordlige og sydlige side af            

Østmarken blev gennemgået. 

Dette med henblik på en forestående foryngelse af de to arealer som tidligere 

drøftet. Træet nedskæres til senere flishugning, og arealer forynges herefter 

med de ønskede arter. 

Desuden blev der diskuteret en øget indsats og bekæmpelse af den 

glansbladede hæg flere steder. 

En kombination af mekanisk og kemisk bekæmpelse vil være at foretrække. 

Indsatsen prioriteres de steder hvor planten har ”mest fat”, og desuden særlig 

af større og ældre individer.  

Jeg giver besked et par dage inden sporene bliver slået og hegnene beskæres. 

7. Maj- Britt, kirkens instruktør ved musikalsk legestue har indkøbt interessante 

materialer og er klar til at gå i gang. Herudover tilbyder Maj-Britt nogle musikalske 

legestuelørdage for familier. (Bent/Peter). 

8. Ny rengøringsassistent: Jutta Jensen. ’Lasse Keller har sagt sin stilling op som 

gravermedhjælper. Vi har brug for en ny! Rømø kirke har opsagt aftalen med os. Vi 

skal ha’ fundet en ny! (Bent)  

 9. .Opfølgning 

a. Børnepasning med bibelhistorie el. lege i Menighedshuset. 

b. Børnekor. Evt. aflønning af børnene. 85 kr. om mdr. under 13 år.  

c. ’Indsamling af julegaver til børn andre steder i verden’ 

 (Katrin) 

 10. Sidste nyt om Corona og kirken? (Bent/Hans Verner/Marianne)  

 11. Opfølgning: Christian Jacobsens plads (Andreas/Villy/Hans Verner)  

 12.. Kommende arrangementer? (Bent) 

Arrild Menighedsråd 
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 13.p. Meddelelser 

Hans Verner køber kage… 

 

 

 

1. Referat godkendt. 

2. Dagsorden godkendt efter tilføjelse af punkt 3, 4 og 5. 

3. Tønder Kommune har udstukket retningslinjer vedr. skiltning i skoven, ad hoc-

udvalget arbejder videre med udformningen af skiltningen. 

4. Menighedsrådet anbefaler at søge feriepenge fra provstiet og indbetale 

feriepengene for at have rent bord. 

5. Kvartalsrapport godkendt og underskrevet. 

6. Andreas arbejder videre med Skovdyrkerne.  

7. Maj-Britt laver musikalsk legestue om lørdagen for hele familien. Forsøges 

gennemført. Der er indkøbt remedier til dette. Aflønning som aftalt med Peter. 

8. Jutta er i flexjob, ansat 2 timer pr. uge, rengøring af menighedshus, præstens 

kontor samt præstekontorets toilet. 

Vi har ingen gravermedhjælper p.t. Rømø har stadig Lasse Keller, så vi mangler en 

gravermedhjælper i Arrild. Villy foreslår vikarhjælp. Bent vil snakke med provstiet 

om øgning af løn samt undersøger løn for gravermedhjælpere ved andre kirker. Hans 

Verner snakker med Esben Knudsen, om han kunne have interesse.  

9. Opfølgning: 

A: Sløjfes i første omgang – evt. opstart efter nytår. 

B: Børnekor skal ledes af musiklæreren på friskolen med Aksel som musisk ledsagelse, 

der skal laves opslag mhp. tilmelding af børn. 

C: Vi skal have lavet infomateriale – næste deadline til kirkebladet er 20.09.21, 

udkommer primo december. Vi skal lave opslag, infoland, Arrildnyt etc. Katrin er 

tovholder. 

10. Stadig strikse krav i kirken, maks 24 ved sang, ca. 72 uden sang i Arrild Kirke. 

11. Bent har kontaktet Andreas vedr. blomsterengen. Hans Verner har sået frø x 2. 

Blomsterengen har ikke slået an. Andreas  

Andreas vil kontakte Skovdyrkerforeningen vedr. bekæmpelse af glansbladet hæg. 

Arbejdsgruppen vedr. pladsen vil arbejde videre med mulighederne for bænke/borde 

12. Alle opfordres til at komme med forslag til arrangement, hvor der ikke synges fra 

de fremmødtes side.  

13: Formand: intet yderligere 

Præster: ingen til stede 

Næstformand ved Else: forespørgsel vedr. børnegudstjenester – det bekræftes, at 

der bliver arrangeret sådanne. 

Kirkeværge: vinduer ved at blive afsluttet, budget 227.000, forbrug 200.000, de 

sidste penge ønsker vi at bruge til 3 vinduer i gavlen.  



Kasserer: har modtaget regning fra Ruth Iversen vedr. organistvikar. Aksel 

forespørges.  

Skovmand: intet yderligere. 

Medarbejderrepr.: intet nyt.  

Evt.: Bent: Hans Verner og Bent tager på Grøn dag-kursus d. 26.08.21. Desuden tages 

kontakt til forskellige kirkegårde mhp. input til renovering af Arrild kirkegård.  

 

 


